



INFORMATION SESSION

TUESDAY, MARCH 19TH, 2019
from 6:30pm to 7:30pm

Place: Recreation Hall – 1713 Principale Street, Madawaska Maliseet First Nation

The information session is on the dissolution of the Madawaska Maliseet Economic Development Corporation that will take effect on March 31st, 2019

Please note the following:

This meeting will be webcasted via Facebook – Search for the MMFN Live group and ask to join. If you are not already on the group, please join before March 18th, 2019. If you have any questions, please contact Joanna at (506)737-7018 or by email at joannabernard@nb.aibn.com.

Note: If you join the group, you will be notified of all meetings in the future that are streamed live.



SÉANCE D'INFORMATION

MARDI 19 MARS, 2019

de 18:30 à 19:30

Endroit : Centre Récréatif – 1713 rue Principale, Première Nation Malécite du Madawaska

La séance d'information porte sur la dissolution de La Corporation Du Développement Économique de La Première Nation Malécite Du Madawaska, qui entrera en vigueur le 31 mars 2019.

Veillez noter ce qui suit :

Cette réunion sera diffusée sur le Web via Facebook - Recherchez le groupe MMFN Live et demandez à vous joindre. Si vous n'êtes pas déjà membre du groupe, svp vous joindre avant le 18 mars 2019. Si vous avez des questions, veuillez contacter Joanna au (506) 737-7018 ou par courrier électronique à l'adresse joannabernard@nb.aibn.com.

Remarque: si vous rejoignez le groupe, vous serez informé de toutes les réunions diffusées en direct.